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تغ�رقیمتعنوان

820 (%1.07)76,710درهم امارات

200 (%0.63)31,800لير ترکيه

400 (%0.91)43,850يوان چين

800 (%0.36)223,800دلار کانادا

2,300 (%0.76)304,600فرانک سوئيس

20 (%0.57)3,530افغاني

90 (%2.05)4,490روبل روسيه

800 (%0.39)206,500دلار استراليا

3,000 (%1.06)281,710دلار

3,260 (%1)326,630يورو

2,000 (%0.52)384,150پوند انگليس

تغ�رقیمتعنوان

200,000 (%0.17)118,840,000سکه امامي

20,000 (%0.02)115,010,000سکه بهار آزادي

300,000 (%0.49)61,300,000نيم سکه

70,000 (%0.19)36,090,000ربع سکه

260,000 (%1.17)22,240,000سکه گرمي



 

1- گردش گري چگونه می تواند به رشد فراگیر یاري رساند؟/ امید به بازگشت به قبل کرونا و جبران در 2022 - عصر ایران

2- برگزاري دوشنبه هاي کسب و کار توسط جهاددانشگاهی خراسان شمالی - بازار کار

3- مدرسه اشتغال دانشگاه شریف در پارك علم و فناوري سمنان راه اندازي شد - بازار کار

4- موضوع کاهش سقف مهریه به 14 سکه هنوز در دستور کار کمیسیون قضایی قرار نگرفته - روزنامه اعتماد

5- رفع تمام محدودیت هاي صادراتی در صورت مثبت شدن تراز تجاري - خبرگزاري فارس

6- استفاده از ظرفیت فرهنگسراها براي ایجاد خانه هاي خلاقیت و نوآوري - شهر

7- امروز بیش از هر زمان دیگري به محوریت سران طوایف نیاز داریم - باشگاه خبرنگاران جوان

8- پیش بینی تولید بیش از 25 هزار تن انار در مرودشت - باشگاه خبرنگاران جوان

9- ایجاد بیش از 3 هزار فرصت شغلی براي مددجویان بهزیستی فارس - باشگاه خبرنگاران جوان

10- حمایت وزارت صمت از طرح تولید بیواتانول باشت - درآمد نیوز

11- سرعت رشد تورم ایران در میان 10 کشور نخست جهان! - روزنامه جام جم

12- کمپین انتشارات هارپرکالینز در حمایت از کتابفروشی ها - کتاب ایران

13- مصوبه تسهیل صادرات و واردات ابلاغ شد/ اعزام 120 رایزن تا 1402 - آرمان اقتصادي

14- بانوان مددجوي دیروز، کارآفرینان توانمند امروز - جوان آنلاین

15- تدوین استاندارد آموزش شایستگی تعمیر تور صیادي براي نخستین بار در گلستان - ایسنا

16- افزایش سالمندان مجرد و مطلقه در آینده نزدیک - 55 آنلاین

17- حق آبه لنده باید مشخص شود/ لزوم استقرار دائم بالگرد اطفاي حریق/ مردم از دولت سیزدهم انتظارات ویژه اي دارند/

طرح اتصال لنده_ تشان و محور ملی پاتاوه_ دهدشت مطالبه جدي مردم است - برنا نیوز

18- آلومینیوم جنوب لامرد در حوزه مسوولیت هاي اجتماعی عمل گرا خواهد بود - برنا نیوز

19- امنیت و عزت امروز کشور مرهون خون شهدا و رشادت ایثارگران است - برنا نیوز

20- 25 هزار تن انار از مرودشت برداشت می شود - تابناك

- صفحه نخست مطبوعات 1400/07/10



 

گردش گري چگونه می تواند به رشد فراگیر یاري رساند؟/ امید به بازگشت به

قبل کرونا و جبران در 2022

منبع: عصر ایرانشماره خبر:  1  |  تاریخ: 1400/07/10

کرونا تا 70 درصد از سفرها و درآمد 2000 میلیارد دلاري 2018 توریسم کاست. امیدها به 2022 است تا جبران شود...

 
کرونا تا 70 درصد از سفرها و درآمد 2000 میلیارد دلاري 2018 توریسم کاست. امیدها به 2022 است تا جبران شود... 

عصر ایران - اگرچه 27 سپتامبر - روز جهانی گردش گري- را پشت سر گذاشته ایم اما چون سازمان جهانی گردش گري شعار امسال
را «گردش گري براي رشد فراگیر» قرار داده و بیشترین آسیب کرونا به صنعت توریسم وارد شده جا دارد بدانیم گردش گري در

 
وضعیت پساکرونا چگونه می تواند به رشد فراگیر یاري رساند؟ 

دکتر منوچهر جهانیان رییس دانشکده علوم گردش گري دانشگاه
علم و فرهنگ و رییس «کانون هماهنگی دانش، صنعت و بازار
گردش گري» در یادداشت حاضر به همین پرسش پاسخ داده

 
است: 

گردش گري در عرصه هاي مختلف و اثرگذاري آن بر فعالیت
هاي فرهنگی، اجتماعی، سیاسی، اقتصادي و امنیتی در کشور
هاي مختلف جهان، جامعه محور بودن و تاثیر آن بر ایجاد

اشتغال و کارافرینی و توان مندسازي جوامع میزبان ومحلی به واسطه بهره مندي از توسعه فعالیت هاي گردشگري؛ به ویژه توسعه
فعالیت هاي اقتصادي در مقاصد براي جوامع میزبان و محلی را می توان از عوامل و زمینه هایی دانست که سبب شدند سازمان جهانی

 
گردش گري (unwto) روز 27 سپتامبر 2021 را به عنوان « گردش گري براي رشد فراگیر » نام نهد. 

با این هدف که روز جهانی گردش گري را در کنار جوامع بومی و محلی و اهمیت این بخش و نقش مهم و تاثیرگذار آنان را براي
توسعه فعالیت هاي گردش گري و توسعه روابط بینافرهنگی در عرصه بین المللی در راستاي توسعه و تحکیم روابط فرهنگی، اقتصادي

 
و اجتماعی جشن بگیرند. 

نگاهی به کسب و کار هاي گردش گري، ایجاد مشاغل در این حوزه در مناطق مختلف جهان و مقایسه آن با سایر مشاغل، تاثیر

 
گردش گري بر تحول و پیشرفت جوامع میزبان و محلی را نسبت به سایر مشاغل بر همگان آشکار می سازد. 

بر اساس گزارش سازمان جهانی گردش گري، در سال 2019 بیش از 18 درصد مشاغل جهان (حدود 390 میلیون نفر) به صورت
مستقیم در بخش هاي مختلف گردش گري اشتغال داشته اند. براین اساس، بالغ بر 2000 میلیارد دلار را نصیب کشور ها ساخته
است. شیوع بیماري کووید 19 اما تا 70 درصد از حجم مسافرت ها و درآمد و شاغلین حوزه گردش گري کاست. با این حال انتظار



می رود در سال 2022 - که از 11 دي ماه 1400 شروع می شود - با سرعت روند واکسیناسیون و کاهش بیماري کووید19 کسب و

 
کارهاي گردش گري از سر گرفته شوند و از رونق و پویایی برخوردار گردند. 

امروزه گردش گري یکی از محور هاي مهم و تاثیر گذار توسعه در مناطق مختلف جهان محسوب می شود و از اولویت دولت ها براي
رونق کسب و کار هاي پایدار و محور کلیدي اشتغال و کارافرینی در جهت درآمد ارزي و رونق اقتصادي در مناطق مختلف و از جمله

 
در مقاصد جدید و نوظهور است. 

در کشور ما با ایجاد" وزارت میراث فرهنگی، گردش گري و صنایع دستی" به عنوان متولی امر گردش گري، توجه ویژه دولت به
توسعه فعالیت هاي گردش گري به ویژه در مناطق محروم و کمتر شناخته شده با ایجاد زیرساخت ها و تعیین اهداف و استراتژي هاي

 
مشخص مورد انتظار است. 

لازمه موفقیت در اهداف و چشم انداز مورد نظر، تبدیل منابع گردش گري به محصول و در کنار آن برنامه ریزي جامع و هدف مند
براي معرفی توان مندي هاي گردش گري، بازاریابی و تعامل با سایر کشورها، به ویژه کشور هاي بازار هدف با اتکاء به منابع درونی و
به کارگیري منابع انسانی متخصص و متعهد و مسئولیت پذیر و همراهی و مسئولیت پذیري بخش خصوصی و نقش پذیري آنان در

 
حوزه هاي متنوع گردش گري است. 

جایگاه فن آوري هاي نوین در گردش گري، ارئه فرصت هاي خلاق، نوآوري، آماده سازي وتبدیل چالش ها وتهدیدات به فرصت ها در
جهت رفع نیاز نسل کنونی بشر و نسل هاي آینده به واسطه بستر سازي و توسعه متوازن و پایدار فعالیت هاي گردش گري می تواند
به اشتغال و کارآفرینی در سایر مشاغل وابسته به گردش گري را در راستاي نیل به رشد فراگیر به واسطه گردش گري بینجامد. ایجاد
مشاغل جدید و نوظهور در بخش هاي متنوع گردش گري با تاکید بر کسب و کارهاي دیجیتالی، ظهور مشاغلی که با کمترین سرمایه

 
گذاري بیشترین اشتغال و درآمد را نصیب جوامع میزبان و محلی در مقصدهاي گردشگري خواهد ساخت. 

روز جهانی گردش گري فرصتی منحصر به فرد براي بالابردن آگاهی از مشارکت واقعی و بالقوه ذي نفعان گردش گري به ویژه
ساکنین بومی و محلی و دست اندرکاران و ارائه دهندگان خدمات گردش گري در تعامل سازنده با شرکاي بین المللی همراه با برنامه

 
ریزي هدف مند، موجب رشد فراگیر و توسعه پایدار گردش گري را فراهم می آورد. 

روز جهانی گردش گري در همه کشور ها و به تبع آن در ایران ما فرصتی فراهم می آورد تا متولیان و دست اندرکاران و ذي نفعان
گردش گري با لزوم اهمیت و تاثیرگذاري آن در بخش هاي مختلف فرهنگی، اجتماعی، سیاسی ، اقتصادي و زیست محیطی بیشتر
آشنا شوند و با اتکا به ظرفیت ها وپتانسیل هاي متنوع و بی نظیر آن طی سال و برنامه هاي محوري با توجه به آسیب هاي کووید 19
بر صنعت گردش گري و حمایت و پشتیبانی از بخش هاي مختلف گردش گري در جهت اشتغال و کارآفرینی پایدار در مناطق مختلف
کشور، با تاکید بر توان مندسازي و معرفی جاذبه هاي متنوع و کمتر شناخته شده و همچنین معرفی مناطق ناشناخته مناطق محروم

 
بر اساس منابع درونی و معرفی این جاذبه ها اقدام کنند. 

سازمان جهانی گردش گري به کارگیري فناوري هاي نوین، خلاقیت و نوآوري را به عنوان بخشی از راه حل چالش ها و همراهی سایر
بخش ها در ارتباط با گردش گري پایدار و مسؤولیت پذیر را در راستاي خلق ثروت و اشتغال پایدار و بهره مندي مردمان جوامع
میزبان و محلی در راستاي فقر زدایی و رفع محرومیت براي بومیان مناطق مختلف جهان را یک ضرورت می داند و بایستی مورد توجه

 
جدي دولت ها، سیاست گذاران، تصمیم گیران و برنامه ریزان و مدیران و دست اندرکاران حوزه گردش گري قرار گیرد. 



توجه به نوآوري و خلاقیت در فعالیت هاي توسعه گردش گري فرصت هایی را براي بهبود بخشیدن به مشارکت، توان مندسازي
جوامع میزبان و محلی و مدیریت منابع کارآمد در کنار سایر اهداف همانند ایمنی وامنیت، بهداشت وکار آفرینی و حفاظت و صیانت از

 
محیط طبیعی و فرهنگی را در دستور کار توسعه پایدار براي نیل به رشد فراگیر قرار خواهد داد. 

امیدواریم با برنامه ریزي جامع و هدف مند در حوزه گردش گري با مشارکت و همراهی ساکنین جوامع میزبان و محلی و سایر بخش
هاي دولتی و خصوصی، در جهت پایداري گردش گري، کاهش آسیب هاي زیست محیطی و عبور از بیماري کووید 19 گردش گري
بتواند منافع پایدار در راستاي کارآفرینی و اشتغال مولد در همه بخش ها براي تمامی ذي نفعان به ویژه ساکنین و بومیان مناطق و

 
مقاصد گردش گري را در راستاي دوستی و صمیمیت میان مردمان جهان و تحقق صلح پایدار فراهم آورد. 

asriran.com/003NeF :لینک کوتاه



برگزاري دوشنبه هاي کسب و کار توسط جهاددانشگاهی خراسان شمالی

منبع: بازار کارشماره خبر:  2  |  تاریخ: 1400/07/10

به همت معاونت آموزشی و کارآفرینی جهاددانشگاهی خراسان شمالی، رویداد «دوشنبه هاي کسب و کار» با برگزاري
رویدادهاي آموزشی و مشاوره اي در حوزه اشتغال و کارآفرینی به صورت رایگان برگزار می شود.

به همت معاونت آموزشی و کارآفرینی جهاددانشگاهی خراسان شمالی، رویداد "دوشنبه هاي کسب و کار" با برگزاري

 
رویدادهاي آموزشی و مشاوره اي در حوزه اشتغال و کارآفرینی به صورت رایگان برگزار می شود. 

حسن خوش صفا، معاون آموزشی و کارآفرینی جهاددانشگاهی خراسان شمالی، گفت: دوشنبه هاي کسب و کار با هدف آموزش و
توانمندسازي و توسعه کسب و کار و کارآفرینی و در قالب سلسله دوره هاي آموزشی تخصصی و عمومی کوتاه مدت برگزار خواهد شد.
وي ادامه داد: جهاددانشگاهی همواره در عرصه اشتغال و کارآفرینی و ارائه خدمات آموزشی فعال بوده و افزایش آگاهی عمومی و

 
تخصصی، حمایت از ایده ها، ارتقاء و توانمندسازي جوانان، کارآفرینان و صاحبان کسب و کار از ماموریت هاي این نهاد است. 

به گزارش ایسنا به نقل از روابط عمومی جهاد دانشگاهی خراسان شمالی ، جهاددانشگاهی داراي یکی از گسترده ترین و پیشرفته
ترین شبکه هاي آموزشی در سراسر کشور را دارا است که طراحی، تدوین و تصویب بیش از 700 عنوان دوره در 7 گروه آموزشی

 
تخصصی از جمله اقدامات در این زمینه است. 

بکارگیري فن آوري هاي آموزشی روز و برخورداري از سامانه یکپارچه آموزش هاي مجازي، تولید بسته هاي آموزشی تخصصی
استاندارد در گروه هاي آموزشی مختلف، بومی سازي مدل آموزش هاي بین المللی در ایران جایگزین شرکت هاي خارجی، ارائه
فعالیت هاي آموزشی دانش محور، مهارت محور، پژوهش محور، شغل محور و محصول محور، ارتباط با مراکز آموزش هاي بین المللی

 
عالی و تخصصی پیشرفته و صدور گواهی مشترك از قابلیت هاي حوزه آموزش و کارآفرینی جهاددانشگاهی است. 

وي افزود: همچنین بر اساس تفاهم نامه منعقده مابین جهاددانشگاهی و وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی، جهاددانشگاهی مجري

 
طرح توسعه مشاغل خانگی در کشور است. 

طرح ملی توسعه مشاغل خانگی در دبیرخانه ستاد ساماندهی و حمایت از مشاغل خانگی معاونت توسعه کارآفرینی و اشتغال وزارت
تعاون، کار و رفاه اجتماعی پس از آسیب شناسی طرح هاي قبلی و انجام مطالعات داخلی و خارجی در سال 1396 طراحی و به
تصویب رسید. به منظور اجراي و پیاده سازي این طرح، جهاددانشگاهی به عنوان یک نهاد توسعه اي، واسطه اي و تسهیلگر مکلف به
شناسایی، توانمندسازي (آموزش و مشاوره) اشخاص حقیقی و حقوقی و پایدارسازي مشاغل خانگی با اتصال به بازار با بهره مندي از
شبکه هاي افقی و عمودي گردید. ضمنا جهاد دانشگاهی با استفاده از شبکه کارشناسان، مشاوران و تسهیلگران خود در سراسر کشور
در نظر دارد با بهره مندي از ظرفیت هاي تمامی سازمان هاي دولتی و غیر دولتی بویژه بخش خصوصی، حلقه هاي مفقوده و خلا

 
طرح هاي مشابه قبلی را شناسایی و نقش و جایگاه مشاغل خانگی در اقتصاد کشور را توسعه دهد. 

خوش صفا ادامه داد: علاقمندان، کارآفرینان، صاحبان کسب و کار و کلیه متقاضیان و فعالان عرصه کسب و کار و کارآفرینی می
توانند جهت مشاهده و ثبت نام در دوره هاي آموزشی دوشنبه هاي کسب و کار به سایت اینترنتی معاونت آموزشی و کارآفرینی
جهاددانشگاهی خراسان شمالی به آدرس http://khs.jde.ir/fa و http://jdrouyesh.ir مراجعه نمایند و جهت مشاوره و کسب

اطلاعات بیشتر با شماره هاي 058-32285739-32728750 تماس حاصل نمایند.



مدرسه اشتغال دانشگاه شریف در پارك علم و فناوري سمنان راه اندازي شد

منبع: بازار کارشماره خبر:  3  |  تاریخ: 1400/07/10

رییس پارك علم و فناوري استان سمنان گفت: مدرسه اشتغال دانشگاه شریف شعبه استان با همکاري این دانشگاه و به
منظور تربیت نیروي کار متناسب با نیازها فعالیت خود را آغاز کرد.

رییس پارك علم و فناوري استان سمنان گفت: مدرسه اشتغال دانشگاه شریف شعبه استان با همکاري این دانشگاه و به منظور

 
تربیت نیروي کار متناسب با نیازها فعالیت خود را آغاز کرد. 

محسن نظري روز پنجشنبه در گفت و گو با ایرنا افزود : این مدرسه نیازهاي واقعی اشتغال و مهارت سازمان ها، اداره ها، نهادها و

 
شرکت هاي خصوصی را دریافت و متناسب با آن نیرو تربیت می کند. 

وي با بیان اینکه مدرسه اشتغال شریف شعبه استان سمنان اشتغال مهارت محور را متناسب با نیازها برنامه ریزي می کند، تصریح

 
کرد: این مرکز با هدف مهارت افزایی افرادي که می خواهند به بازار کار متصل شوند، راه اندازي شد. 

نظري با اشاره به اینکه مهارت و آموزش نباید جدا از موضوع صنعت باشد، اظهار داشت: در بسیاري از موارد افرادي که از دانشگاه ها
دانش آموخته و وارد صنعت می شوند مهارت لازم را ندارند و یا آن آموزش و دوره اي که طی کردند متناسب با آن چیزي که سازمان

 
و صنعت نیاز دارند، نیست. 

 
به گفته وي، دوره هاي دیگري هم در این مدرسه اشتغال تدارك دیده شده تا در جهت رونق اشتغال گام برداشته شود. 

 
رویداد "ایده شو کشاورزي" 28 مهر در شاهرود برگزار می شود 

رییس پارك علم و فناوري استان سمنان ابراز داشت: این پارك با هدف شناسایی ایده ها، صاحبان ایده و برقراري ارتباط میان ایده

 
پردازان و صاحبان سرمایه، فعالان صنعت و جذب در پارك، این رویداد را برگزار می کند. 

نظري ادامه داد: محورهاي این رویداد هوشمندسازي و مکانیزاسیون، مزرعه تا بازار و مصرف کننده، محصولات جدید متناسب با اقلیم،

 
بهینه سازي مصرف آب، مقابله با سرمازدگی، پایش و سنجش از راه دور و کشت طبقاتی است. 

وي با بیان اینکه یکی از مشکلات حوزه کشاورزي فقدان ورود فناوري و ایجاد زمینه بیشتر براي بهره وري در صنایع کشاورزي است،
افزود: ورود فناوري در بسته بندي هاي نسل جدید، گلخانه هاي هوشمند، کشت و صنعت هاي نسل جدید، سموم و آفت کش هاي

 
جدید می تواند در بهره وري و میزان برداشت بالاي محصول بسیار تاثیرگذار باشد. 

رییس پارك علم و فناوري استان سمنان ابراز داشت: در این رویداد شرکت ها ، موسسات و صنایع کشاورزي و صاحبان سرمایه که به
نوعی مرتبط با کشاورزي هستند ، در نشستی با حضور افراد صاحب محصول و ایده تبادل نظر می کنند تا زمینه ارتقاي رونق

 
کشاورزي در استان را فراهم کنند. 

وي با بیان اینکه این رویداد جهت معرفی فناوري است تا اتصال واقعی بین صنعت و شرکت هاي دانش بنیان و فناور برقرار شود،

 
اظهار داشت: در این "" ایده شو "" تمام فناوري ها به گلخانه داران و کشت و صنعت هاي بزرگ استان معرفی می شود. 

نظري با اشاره به اینکه در پایان این رویداد جوایزي به نفرات اول تا سوم اهداء می شود، ادامه داد: نفرات برتر این رویداد در پارك علم

 
و شتاب دهنده "" اگري تک "" یا فناوري کشاورزي با شرایط ویژه پذیرش می شوند. 

 
امضا یادداشت تفاهم پارك علم و فناورزي استان سمنان با کشور ترکیه 

رییس پارك علم و فناوري استان سمنان ادامه داد : در راستاي توسعه فعالیت هاي پارك علم و فناوري استان سمنان در عرصه بین

 
الملل ، نخستین یادداشت تفاهم همکاري بین این پارك و پارك "مرسین" ترکیه در شهریور امسال به امضا رسید. 

به گفته وي ، این تفاهم نامه شامل مواردي مانند، ارائه خدمات مشاوره توسط دو طرف ، توسعه و اجراي برنامه هاي مشترك
شتابدهی و توسعه کارآفرینی، دوره هاي آموزشی مشترك براي استارت آپ ها، برگزاري نمایشگاه هاي مشترك، ارتباط شرکت هاي



فناور دو کشور، برگزاري سمینارها و انجام پروژه هاي بین المللی است که به زودي هیاتی از پارك مرسین از پارك استان سمنان

 
بازدید خواهند داشت. 

پارك "مرسین" یکی از پارك هاي بزرگ علم و فناوري ترکیه به ویژه در زمینه فناوري اطلاعات است.



موضوع کاهش سقف مهریه به 14 سکه هنوز در دستور کار کمیسیون قضایی

قرار نگرفته

منبع: روزنامه اعتمادشماره خبر:  4  |  تاریخ: 1400/07/10

سید درباره کاهش سقف مهریه به 14 سکه که این روز ها زمزمه آن از مجلس به گوش می رسد اظهار داشت: موضوع کاهش
سقف مهریه به 14 سکه هنوز در دستور کار کمیسیون حقوقی و قضایی مجلس قرار نگرفته است

 
کاظم دلخوش، نماینده مجلس: 

موضوع کاهش سقف مهریه به 14 سکه هنوز در دستور کار
کمیسیون قضایی قرار نگرفته سید درباره کاهش سقف
مهریه به 14 سکه که این روز ها زمزمه آن از مجلس به
گوش می رسد اظهار داشت: موضوع کاهش سقف مهریه به
14 سکه هنوز در دستور کار کمیسیون حقوقی و قضایی

 
مجلس قرار نگرفته است 

اعتمادآنلاین| سخنگوي کمیسیون حقوقی و قضایی مجلس افزود: قطعاً کمیسیون حقوقی و قضایی براي بررسی موضوع مهریه باید
دنبال عدالت باشد و این عدالت باید به درستی پیاده شود که هیچ کدام از زن و مرد در این بین آسیب نبینند لذا این کار دشوار بوده

 
و مستلزم یک کار کارشناسی و دقیق است. 

به گزارش تسنیم، دلخوش درباره ریل گذاري مجلس براي تسریع روند رسیدگی به پرونده هاي قضایی با بیان اینکه مجلس براي
تصویب قوانین تسهیل کننده رسیدگی به پرونده ها اقدام می کند گفت: اهتمام داریم قوانینی به تصویب برسد که کمک حال قوه

 
قضاییه در رسیدگی به پرونده ها باشد. 

وي با بیان اینکه میزان مراجعات مردمی به دادگاه ها و میزان تعاملات مردم با دیگر در جامعه از عوامل مؤثر در بالا رفتن حجم
پرونده ها است افزود: نمایندگان در کمیسیون قضایی پیوسته بر وضع قوانینی که مأموریت هاي قوه قضاییه و امورات مردم را تسهیل

 
می کند اهتمام دارند. 

عضو هیئت رییسه کمیسیون حقوقی و قضایی مجلس شوراي اسلامی خاطرنشان کرد: طرح مقابله با مفاسد اقتصادي در کمیسیون
حقوقی و قضایی مجلس شوراي اسلامی در حال تدوین بوده و قوانین نیازمند اصلاح در این طرح اکنون در حال بررسی و اصلاح است.

سخنگوي کمیسیون حقوقی و قضایی مجلس شوراي اسلامی اظهار داشت: با حضور دستگاه هاي ذي ربط اعم از ناجا، واجا، بخش

 
خصوصی و بخش هاي مختلف دستگاه قضایی و دولت در حال نگارش این طرح در کمیسیون حقوقی و قضایی مجلس هستیم. 

دلخوش درباره پیگیري مجلس براي کارآمدسازي سازمان تعزیرات حکومتی گفت: تعزیرات حکومتی امکانات کمی دارد که باید در



این زمینه توجه بیشتري به آن داشته باشیم لذا تلاش کردیم تا تحقق این امر و اختصاص امکانات بیشتر به تعزیرات را در لایحه

 
بودجه اعمال کنیم. 

عضو مجمع نمایندگان گیلان در مجلس ابراز داشت: اعتقاد ما این است که تعزیرات حکومتی با میزان امکاناتی که در اختیار دارد
وظایف خود را به درستی انجام می دهد اما به دنبال این هستیم تا امکانات مورد نیاز آنان را فراهم سازیم تا بتوانند بیشتر به وظایف

 
خود عمل کنند. 

وي در زمینه پیگیري نمایندگان گیلان براي برون رفت صنعت استان از حالت رکورد افزود: قوانینی نظیر قانون رفع موانع تولید،
قوانین تسهیل کننده امور اقتصادي در بخش صنایع، تعیین وام هاي مختلف با درصدهایی که در مجلس مشخص می شود، ریل

 
گذاري مجلس براي توسعه صنعت است. 

نماینده مردم صومعه سرا در مجلس شوراي اسلامی تصریح کرد: به دنبال این هستیم که صنایع از این امکانات در جهت احیاء و
بازسازي واحدها استفاده کرده و تولید و اشتغال را رونق بخشند این موارد در قانون بودجه و قوانین دائمی کاملاً پیش بینی شده است.

دلخوش با اشاره به اقدامات مجلس براي توسعه زیرساخت هاي کشاورزي در جهت افزایش تولیدات گفت: از چند سال گذشته
اعتبارات لازم براي مکانیزاسیون اراضی کشاورزي، صنایع تبدیلی و تکمیلی و تأمین ادوات کشاورزي براي کشاورزان و یکپارچه سازي

 
اراضی پیش بینی شده است. 

وي با بیان اینکه موارد مذکور از جمله تسهیلات مجلس براي توسعه بخش کشاورزي است افزود: جلوگیري از واردات بی رویه برنج در
فصل کاشت، داشت و برداشت امسال این محصول از دیگر اقدامات مهم بود تا کشاورزان با توجه به هزینه هاي بالاي کشاورزي با

آسیب بیشتري مواجه نباشند.



رفع تمام محدودیت هاي صادراتی در صورت مثبت شدن تراز تجاري

منبع: خبرگزاري فارسشماره خبر:  5  |  تاریخ: 1400/07/10

به گزارش خبرنگار اقتصادي خبرگزاري فارس، سیدرضا
فاطمی امین امروز در حاشیه جلسه هم اندیشی با
صادرکنندگان و روساي اتاق هاي بازرگانی سراسر کشور در
جمع خبرنگاران گفت: در سال 97 شوك هایی به علت
تحریم ها به اقتصاد ایران وارد شد که در نتیجه آن کشور
به دوران اضطرار ارزي وارد شد، لذا به همین دلیل قواعدي
در مورد صادرکنندگان و تعهد ارزي صادرات وضع شد تا
تلاطمات ارزي مدیریت شود، اما این موضوع باید حداکثر

 
یک سال طول می کشید و ساز و کارهاي مرتبط با آن اصلاح می شد. 

وزیر صنعت، معدن و تجارت با بیان اینکه باید کشور با شرایط جدید تطبیق می یافت، افزود: بنابراین نباید به دلیل یک سري از
اهداف صادرات کشور تحت قرار می گرفت، بنابراین ابلاغیه از سوي معاون اقتصادي رئیس جمهور امروز ابلاغ شده که بخشی از این

 
مشکلات را حل کرده است. 

وي ابراز امیدواري کرد که  در سال آینده صادرکنندگان با هیچ محدودیتی از جمله رفع تعهد ارزي مواجه نباشند، گفت: اما تحقق این
موضوع به دست صادرکنندگان و با حمایت ما امکان پذیر خواهد بود، بطوري که تراز صادرات غیرنفتی کشور باید مثبت شود، تا

 
بسیاري از نگرانی هایی که از بابت بازگشت ارز حاصل از صادرات در سطح کلان وجود دارد، مرتفع شود.  

فاطمی امین بیان داشت: مصوبه اقتصادي امروز دولت چند نکته حائز اهمیت در مورد رفع تعهد ارزي دارد که در دوران فعلی می

 
تواند راهگشا باشد.  

وزیر صنعت، معدن و تجارت افزود: امروز در جمع صادرکنندگان قول دادم که تمامی مسائل و مشکلات صادراتی را یک به یک تا

 
پایان امسال مرتفع کنیم، لذا این کار در قالب 18 پروژه به ثمر خواهد رسید.  

وي با جلسات مشترك وزارت صمت با وزارت اقتصادي مبنی بر استرداد به موقع مالیات بر ارزش افزوده صادرات اشاره کرد و گفت:
براساس قانون مالیات بر ارزش افزوده صادرات باید ظرف یک ماه مسترد شود، این در حالی است که هم اکنون این کار متوقف است،

 
اما به تفاهم رسیده ایم که وزارت صمت و اقتصاد ظرف یک ماه ساز و کارهاي بازگشت مالیات بر ارزش افزوده را تدوین کنند. 

وزیر صنعت، معدن و تجارت افزود: زمینه را فراهم خواهیم کرد تا صادرات رونق بگیرد و در مبادي واردات و مقاصد صادراتی تنوع

 
ایجاد کنیم. 



فاطمی امین گفت: 24 میلیارد دلار از صادرات کشور به صورت تقریبا خام صادرات می شود، در حالی که نباید کالاهایی صادر شود

 
که ارزش افزوده و اشتغال کمی ایجاد می کند.  

وي بیان داشت: بخش عمده اي از محدودیت هاي وارداتی و صادراتی با مصوبه ستاد اقتصادي دولت حل می شود، اما باید کار کنیم

 
که مجبور نباشیم، به علت کمبود ارز صادرکنندگان آزار ببینند.  

وزیر صنعت، معدن و تجارت گفت: در رابطه با خودرو وزارت صمت برنامه هاي خوبی براي افزایش تولید و مدیریت قیمت در بازار

 
تدارك دیده است که طی روزهاي آتی خبرهاي آن اعلام خواهد شد.  

انتهاي پیام/ب



استفاده از ظرفیت فرهنگسراها براي ایجاد خانه هاي خلاقیت و نوآوري

منبع: شهرشماره خبر:  6  |  تاریخ: 1400/07/10

شهر: از سوي مدیران معاونت علمی و فناوري ریاست جمهوري به شهردار تهران پیشنهاد شد تا از آنجایی که فرهنگ سراها
از هویت کاري خود فاصله گرفته اند استقرار خانه هاي خلاق و نوآوري در فرهنگسراها و استقرار آنها در اماکن مسکونی می

تواند از طرف شهرداري تهران براي کمک به این شرکت ها مفید باشد.

شهر: از سوي مدیران معاونت علمی و فناوري ریاست
جمهوري به شهردار تهران پیشنهاد شد تا از آنجایی که
فرهنگ سراها از هویت کاري خود فاصله گرفته اند استقرار
خانه هاي خلاق و نوآوري در فرهنگسراها و استقرار آنها در
اماکن مسکونی می تواند از طرف شهرداري تهران براي

 
کمک به این شرکت ها مفید باشد. 

به گزارش خبرنگار شهر، صبح امروز -شنبه 10 شهریور-
سورنا ستاري، معاون علمی و فناوري ریاست جمهوري در

دیدار با علیرضا زاکانی، شهردار تهران با بیان اینکه صنایع فرهنگی با یک دید اقتصادي وارد می شوند و فرهنگ را تجاري می کنند،
گفت: شهرداري به تنهایی نمی تواند مشکلات شهر را حل کند. در نوآوري هاي شهري نیز هرجا شهرداري تصدي گري نکند و مجري
کار نباشد، شرکت هاي دانش بنیان و خلاق می توانند ورود پیدا کرده و با هم رقابت کنند و نوآوري هاي جدید را به وجود آورند، در

 
این صورت شهرداري هم می تواند درآمد کسب کند. 

او افزود: شهرداري در میان بازار بزرگی قرار دارد که می تواند آن را در اختیار شرکت ها گذاشته و در آمد کسب کند و باید در گام
نخست به اصطلاح زمین این بازي را به این شرکت ها بدهد تا بتوانند فعالیت کنند. توزیع کالا در شهر، حمل و نقل و پسماند بازاري
بزرگ براي استارت آپ ها است و شهرداري باید در این حوزه خود را سهیم بداند. بیشتر شهرهاي چین با این ایده ها توسعه پیدا
کردند و البته تهران نیز بعد از تورنتو در شهرهاي نوآور در رده 41 جهان قرار دارد. در واقع شهرداري می تواند بخشی از درآمدها را از

 
طریق این شرکت ها کسب کند و یک مدل بردبرد شکل بگیرد. 

ستاري بر آمادگی معاونت عملی و فناوري براي گسترش همکاري با شهرداري تهران تاکید کرد و گفت: در زمینه اتوبوس ها و موتور
سیکلت هاي برقی فعالیت هاي گسترده اي داریم و شهرداري می تواند سیستم هاي حمایتی مانند؛ اجازه ورود موتور سیکلت هاي
برقی از طریق وضع قانون به محدوده طرح ترافیک را اعمال کند. امیدواریم با همکاري شهرداري بتوانیم این ایده ها را در مناطق
مختلف شهر به ویژه بخشهاي جنوبی شهر عملیاتی کنیم، چرا که کارآفرینی در محدوده هاي کم برخوردارتر از لحاظ اقتصادي، رشد

 
بیشتري دارد. 

 
تهران به مثابه یک شتاب دهنده بزرگ و شهر نوآور است 

مهدي الیاسی، معاون سیاست گذاري و توسعه معاونت علمی و فناوري ریاست جمهوري هم در این جلسه، با بیان اینکه صنایع دانش
بنیان و صنایع فرهنگی و خلاق دو محور اصلی تلاش در معاونت علمی و فناوري هستند، گفت: باید براي تبدیل تهران به شهر دانش



 
و شهر فرهنگ از طریق شرکت هاي دانش بنیان و شرکت هاي خلاق و دیجیتال اقدام کنیم. 

الیاسی افزود: تهران به مثابه یک شتاب دهنده بزرگ و شهر نوآور است و تبادل و همکاري بین شرکت هاي دانش بنیان و خلاق و

 
شهر می تواند به رشد همزمان شهر و این شرکت ها منجر شود. 

 
استقرار 780 شرکت خلاق در تهران 

پرویز کرمی، رییس مرکز ارتباطات و اطلاع رسانی و دبیر ستاد توسعه فرهنگ علم، فناوري و اقتصاد دانش بنیان معاونت علمی و
فناوري ریاست جمهوري هم گفت: بحث صنایع فرهنگی و خلاق در قانون مترقی مجلس در سال 1398 را پیگیري کردیم و از پنج
شرکت در سال 1392 به حدود هفت هزار شرکت در حوزه اقتصاد دانش بنیان رسیدیم. شرکت هاي خلاق در کنار شرکت هاي دانش

 
بنیان قرار گرفتند و به نوآوري و توسعه کسب و کارهاي نوین کمک می کنند. 

به گفته کرمی؛ از1400 شرکت خلاق در کشور، 780 مورد آن در تهران مستقر هستند که در کسب و کارهاي دیجیتال، مد و لباس،

 
صنایع دیداري و شنیداري، گردشگري و میراث فرهنگی خلاق هستند. 

دبیر ستاد توسعه فرهنگ علم، فناوري و اقتصاد دانش بنیان معاونت علمی و فناوري ریاست جمهوري ادامه داد: گردش مالی صنایع
خلاق در دنیا 2 هزار و 700 میلیارد دلار است که حدود 30 میلیون شغل ایجاد می کند و ما نیز در کشور باید توجه بیشتري به این
موضوع داشته باشیم . بر همین اساس 120 خدمت به شرکت هاي دانش بنیان می دادیم که 80 مورد از این خدمات را به شرکت

 
هاي خلاق نیز ارائه می کنیم. 

او با بیان اینکه امکان بهره گیري کسب و کار هاي نوپا در مأموریت هاي محلی شهرداري تهران از جمله تاکسی هاي اینترنتی وجود
دارد، گفت: این مهم، در قالب آن شرکت هاي خلاق به وجود می آید. از طرف دیگر، فرهنگ سراها از هویت کاري خود خالی شدند و
استقرار خانه هاي خلاق و نوآوري در این فرهنگسراها و استقرار آنها در اماکن مسکونی می تواند از طرف شهرداري تهران براي کمک

 
به این شرکت ها انجام شود. علاوه بر این، چنین اقداماتی سبب می شود تا سازمان هاي شهرداري ها چاق و فربه نشوند. 

 
تمرکز بر قواي محرکه در تولید اتوبوس 

منوچهر منطقی، دبیر ستاد توسعه فناوري هاي حوزه فضایی و حمل و نقل پیشرفته معاونت علمی و فناوري ریاست جمهوري نیز در
این جلسه درباره فعالیت هاي برقی سازي وسایل حمل و نقل عمومی براي کاهش آلایندگی هوا گفت: پروژه هاي اتوبوس برقی، موتور
سیکلت برقی و تاکسی هاي هیبرید، طراحی و ساخت واگن مترو را در برنامه ها داریم. دو پروژه درباره اتوبوس برقی در کشور انجام

 
شده و باید روي پروژه قواي محرکه که 60 درصد قیمت اتوبوس را در بر می گیرد تمرکز کنیم. 

او عنوان کرد: در طراحی اتوبوس با شرکت واحد همکاري نزدیکی داشتیم و اتوبوس هاي کاملا برقی، شارژ ترکیبی و بردافزاي گازسوز
را در این زمینه پیشنهاد دادیم. اتوبوس هایی که نسبت به اتوبوس هاي چینی و اروپایی بین 10 تا 40 درصد ارزان تر است. البته در
زمینه اتوبوس ها در دوره پیشین مدیریت شهري پیش قرارداد تولید 500 دستگاه تنظیم شده که می تواند در این دوره به عقد

قرارداد نهایی منجر شود.



امروز بیش از هر زمان دیگري به محوریت سران طوایف نیاز داریم

منبع: باشگاه خبرنگاران جوانشماره خبر:  7  |  تاریخ: 1400/07/10

خیابانی در جمع سران و بزرگان طوایف استان گفت: امروز بیش از هر زمان دیگري به محوریت شما سران طوایف نیاز داریم
زیرا همواره گروه هاي مردمی نقش تعیین کننده اي داشته و ما امروز به این نفوذ کلام نیازمندیم.

به گزارش گروه استان هاي باشگاه خبرنگاران جوان از
زاهدان ،حسین مدرس خیابانی استاندار سیستان
وبلوچستان در گردهمایی سران و بزرگان اقوام و طوایف
شیعه و سنی سیستان و بلوچستان در حسینیه ثاراالله
زاهدان اظهارداشت: سران طوایف یک پیام مشخص دارد و
آن هم یکپارچگی بین صفوف مردم بوده و علیرغم تمام
خواسته هاي دشمن براي ایجاد تفرقه همین نشست نشان

 
می دهد که تمام نقشه هایش برملا و خنثی شده است. 

وي خاطرنشان کرد: در دوران دفاع مقدس کسی نپرسید مذهب، قوم و نژادت چیست، همه یکصدا و یکپارچه از میهن دفاع کردند که

 
نشان از وحدت این مردم دارد. 

استاندار سیستان بلوچستان ادامه داد: امروز کشور بیش از هر چیزي نیاز به وحدت دارد و یک پارچگی اتفاق افتاده که یکی از

 
مصادیق آن دولت مردمی است که ان شااالله دولت بتواند برنامه هاي خود را محقق کند. 

وي افزود: هم اینک یکپارچگی بیش از هر زمان دیگري در استان اتفاق افتاده و نگاه توسعه اي در نهادهاي حاکمیتی و نیز خود

 
طوایف و سران طوایف به وجود آمده که کلید آن امنیت پایدار و راهش اشتغال و معیشت مردم است. 

مدرس خیابانی بیان کرد: ما هزاران کیلومتر مرز مشترك با کشورهاي همسایه یعنی کشورهاي هدف را براي صادرات داریم اصل ما بر

 
این است که تمام گذرگاه هاي مرزي را گشایش دهیم تا تاثیري در زندگی روزمره مردم ایجاد کنیم. 

وي خاطرنشان کرد: تنها بندر اقیانوسی کشور در سیستان و بلوچستان است لذا ما باید چابهار را قدر بدانیم طبیعی است که با رونق

 
این بندر زیرساخت ها شکل گرفته و دروازه توسعه کشور چابهار خواهد بود. 

استاندار سیستان وبلوچستان ادامه داد: وسعت این استان و پهناور بودن این خطه را باید قدر بدانیم و از آن براي سرمایه گذاري و

 
جلب سرمایه گذار استفاده کنیم. 

وي افزود: در حوزه هاي معادن هم کار شده و هم نیاز به کار دارد در حوزه کشاورزي گلخانه اي و دامپروري، صنعت ایجاد شهرك
هاي صنعتی و در حوزه نیروگاه هاي تجدیدپذیر جزء جز 5 استان برتر تابش خورشید هستیم که می توانیم در این حوزه ها کار



 
بسیاري انجام دهیم. 

مدرس خیابانی تصریح کرد: قابلیت دیگري این استان جوان بودن آن است یعنی نیروي کار خلاق و مبتکر دارد که وقتی این نیروي

 
جوان بیشتر باشد یعنی نیروي کار بیشتر است. 

وي بیان کرد: دومین قابلیت جمعیت روستایی زیاد سیستان وبلوچستان بوده که روستا به عنوان تولیدکننده در مقابل جمعیت

 
شهرنشین مصرف کننده است. 

استاندار سیستان وبلوچستان ادامه داد: ما امروز نخبگانی را در استان داریم که من تکلیف دارم بر اساس حکم آیت االله رئیسی که
شاید مهمترین آن استفاده از دانش آموختگان و متخصصان بومی بوده باید این ها را شناسایی و ترغیب کنیم تا در اجراي برنامه هاي

توسعه اي کمک کنند.



پیش بینی تولید بیش از 25 هزار تن انار در مرودشت

منبع: باشگاه خبرنگاران جوانشماره خبر:  8  |  تاریخ: 1400/07/10

مدیر جهاد کشاورزي مرودشت از آغاز برداشت انار در این شهرستان خبر داد و گفت: پیش بینی می شود 25 هزار 500 تن
انار از انواع شیرین، ملس و میخوش در این شهرستان تولید و روانه بازار شود.

به گزارش گروه استان هاي باشگاه خبرنگاران جوان از
شیراز،کاووس همتی مدیر جهاد کشاورزي مرودشت گفت:
برداشت انار از سطح 850 هکتار باغ در این شهرستان از
شهریورماه با برداشت رقم شیرین شهوار آغاز و تا آبان ماه
با برداشت رقم محلی "زرده انار" بریت، رباب و سیاه

 
دارویی به پایان می رسد. 

او با بیان اینکه عمده انار تولیدي متعلق به شهر فاروق از
توابع این شهرستان است، عنوان کرد: ارقام "زرده انار" و
شیرین شهوار فاروق شهرت ملی دارد و کیفیت انار و

 
بیشینه تاریخی شهر فاروق موجبات رونق گردشگري در این منطقه را فراهم کرده است. 

این مقام مسئول با بیان اینکه انار تولیدي در این شهرستان اغلب به شیوه سنتی به منظور تامین انار در زمستان ذخیره می شود،

 
افزود: مابقی محصول، علاوه بر تامین نیاز محلی و استفاده براي رب، ترشی و سرکه، به استان هاي دیگر ثنیز ارسال می شود. 

همتی با بیان اینکه کشت ارقام جدید رباب و واندرفول مورد حمایت واقع می شوند و تسهیلات و یارانه نهال دریافت می کنند، افزود:

 
این ارقام نسبت به کرم گلوگاه و آفتاب سوختگی مقاوم و به خاط پوست ضخیم و کیفیت بالا براي صادرات مناسب هستند. 

مدیر جهاد کشاورزي مرودشت یادآور شد: برداشت انار در این شهرستان براي بیش از هزار نفر اشتغال موقت ایجاد کرده است.



ایجاد بیش از 3 هزار فرصت شغلی براي مددجویان بهزیستی فارس

منبع: باشگاه خبرنگاران جوانشماره خبر:  9  |  تاریخ: 1400/07/10

مدیرکل بهزیستی فارس از ایجاد بیش از 3 هزار و 300 فرصت شغلی براي مددجویان بهزیستی استان فارس در سال 99
خبر داد.

به گزارش گروه استان هاي باشگاه خبرنگاران جوان از
شیراز، صادق کشفی نژاد مدیرکل بهزیستی فارس گفت:
168 میلیارد ریال اعتبار براي ایجاد اشتغال مددجویان
امسال اختصاص یافته که 21 میلیارد ریال تاکنون در این

 
زمینه هزینه شده است. 

او افزود: در راستاي تسهیل اشتغال مددجویان علاوه بر
تسهیلات قرض الحسنه کم بهره که با سقف یک میلیارد

 
ریال به هر مددجو ارائه می شود، پرداخت کمک هزینه ي بیمه تامین اجتماعی خود اشتغالی نیز انجام می شود. 

مدیرکل بهزیستی فارس گفت: تاکنون با محدودیت زمانی 5 سال براي هر مددجو مواجه بودیم و خوشبختانه این محدودیت در

 
دستورالعمل جدید براي افراد داراي معلولیت برطرف شده است. 

کشفی نژاد یادآور شد: در سال 99 بیش از 15 میلیارد تومان کمک هزینه بیمه تامین اجتماعی به سه هزار و 252 نفر از مددجویان

 
پرداخت شده است. 

مدیرکل بهزیستی فارس با بیان این که محدودیت استفاده از تسهیلات کم بهره و مشوق بیمه اي به صورت همزمان براي کارفرمایان
برطرف شده است، خاطرنشان کرد: در زمینه مسکن مددجویی نیز بهزیستی فارس در سال جاري هزار و 200 واحد مسکونی در سطح

استان به مددجویان واگذار می کند و 75 میلیارد تومان اعتبار براي خانه دار شدن مددجویان هزینه کرده است.



حمایت وزارت صمت از طرح تولید بیواتانول باشت

منبع: درآمد نیوزشماره خبر:  10  |  تاریخ: 1400/07/10

رییس موسسه مطالعات و پژوهش هاي بازرگانی و مسئول طرح آمایش وزارت صنعت ، معدن و تجارت گفت: این وزارتخانه با
قراردادن طرح تولید بیواتانول باشت در سند آمایش سرزمینی صنعت کهگیلویه و بویراحمد از تکمیل آن حمایت می کند.

نوشته حمایت وزارت صمت از طرح تولید بیواتانول باشت اولین بار در درآمد نیوز. پدیدار شد.

رییس موسسه مطالعات و پژوهش هاي بازرگانی و مسئول
طرح آمایش وزارت صنعت ، معدن و تجارت گفت: این
وزارتخانه با قراردادن طرح تولید بیواتانول باشت در سند
آمایش سرزمینی صنعت کهگیلویه و بویراحمد از تکمیل

 
آن حمایت می کند. 

رییس موسسه مطالعات و پژوهش هاي بازرگانی و مسئول طرح آمایش وزارت صنعت ، معدن و تجارت گفت: این وزارتخانه با

 
قراردادن طرح تولید بیواتانول باشت در سند آمایش سرزمینی صنعت کهگیلویه و بویراحمد از تکمیل آن حمایت می کند. 

به گزارش درآمد نیوز به نقل از ایرنا، احمد تشکینی روز پنجشنبه در بازدید از این طرح در شهرك صنعتی خان احمد باشت با اشاره
به ضرورت تعیین تکلیف طرح هاي نیمه تمام گفت : این پروژه با مشارکت ایدرو در حال اجراست که سابقه اجراي چنین طرحی را در
کشور دارد و با استفاده از تجارب اجراي طرح هاي مشابه و تزریق منابع مالی مورد نیاز ، عملیات اجرایی پروژه با سرعت بیشتري

 
پیش می رود. 

وي بیان کرد: با توجه به محرومیت منطقه و اولویت هاي پیش بینی شده در طرح آمایش و همچنین نقش اجراي این طرح در توسعه

 
بخش کشاورزي ، مستندات مربوط به این طرح بررسی تا از طریق طرح آمایش حمایت لازم صورت پذیرد. 

رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت کهگیلویه و بویراحمد نیز گفت: این طرح در زمینی به مساحت 13.5 هکتار با پیش بینی
سرمایه گذاري 12000 میلیارد ریال در شهرك صنعتی خان احمد شهرستان باشت ، با پیشرفت فیزیکی 18 درصد در حال احداث

 
است. 

سالار حسین پور بیان کرد: در صورت تامین منابع مالی مورد نیاز و راه اندازي آن، ضمن تولید سالیانه 66 میلیون لیتر بیواتانول و 66

 
هزار تن کنجاله تخمیري ، بصورت مستقیم براي 250 نفر اشتغال ایجاد می شود. 

 
وي عنوان کرد: ماده اصلی اولیه مورد نیاز این طرح ، ذرت دامی به میزان 180 هزار تن در سال است. 

مسئول طرح آمایش وزارت صمت به همراه تیم اجرایی و مدیران سازمان صمت کهگیلویه و بویراحمد و شرکت شهرك هاي صنعتی
استان ، به منظور بررسی آخرین وضعیت پیشرفت فیزیکی طرح بیواتانول باشت ، از این پروژه بازدید کردند.





سرعت رشد تورم ایران در میان 10 کشور نخست جهان!

منبع: روزنامه جام جمشماره خبر:  11  |  تاریخ: 1400/07/10

رئیس اتاق بازرگانی ایران می گوید اقتصاد کشور بدون استفاده از ظرفیت بخش خصوصی از دشواري هایی که امروز به آنها
دچار شده، خارج نخواهد شد.

به گزارش جام جم آنلاین به نقل از ایسنا، با وجود آنکه
چند هفته از استقرار تیم اقتصادي دولت جدید می گذرد،
اما همچنان فعالان بخش خصوصی در حال اعلام نظرات و
انتقاد هاي خود از شرایط اقتصادي کشور در سال هاي
گذشته هستند و امیدوارند در برنامه ریزي هایی که از
سوي دولت سیزدهم کلید می خورد، نظراتشان به مرحله

 
اجرا برسد. 

اتاق بازرگانی ایران در قالب گزارشی از وضعیت اقتصاد
ایران، بخشی از طرح ها و برنامه هاي خود را براي عبور از

شرایط کنونی ارائه کرد و حالا رئیس پارلمان بخش خصوصی می گوید در صورتی که دولت از ظرفیت هاي این بخش استفاده نکند،

 
بسیاري از معضلات کلان این بخش به جاي خود باقی خواهد ماند. 

غلامحسین شافعی در جلسه اتاق بازرگانی مشهد گفته: دولت سیزدهم اقدامات عملیاتی خود را در بخش هاي مختلف کلید زده، اما
در عرصه اقتصاد همچنان براي رویه هاي داخلی و یا در عرصه سیاست گذاري هاي خارجی، اقدامات شاخص و یا روند متفاوتی را
شاهد نیستیم. نمی توان به روال گذشته سیستم اقتصاد کشور را اداره کرد و نسبت به چالش هاي عمده این حوزه منفعل ماند، هر

 
اصلاحی نیز نیازمند بازنگري عمده در سیستم قاعده گذاري اقتصاد کشور است. 

او با اشاره به آمار هاي تورمی در کشور، انفعال نسبت به ضرورت اصلاحات اقتصادي را عامل تشدید این شاخص برشمرد و توضیح داد:
آمار هاي جهانی نشان می دهد که نام ایران در لیست 10 کشور با بالاترین سرعت رشد تورم قرار دارد. در صدر این جدول نام هایی

 
همچون ونزوئلا، سودان و زیمبابوه را مشاهده می کنیم و ایران نیز همراه این کشور ها در میان 10 مورد اول قرار می گیرد. 

شافعی ادامه داد: گزارش مرکز پژوهش هاي اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزي ایران نیز بر تنزل مصرف کالري در ایران صحه

 
می گذارد؛ چنانکه از سال 1396 به بعد، بیش از 50 درصد مردم کمتر از حد لازم (2100 در روز) کالري مصرف کرده اند. 

رئیس پارلمان بخش خصوصی با اشاره به اثرات فقر اقتصادي بر تحولات جمعیتی شهر ها و افزایش مهاجر، تصریح کرد: سیاست هاي
غلط اقتصادي، تأثیرات خود را با سیل مهاجرت از روستا ها و مناطق محروم به کلان شهر ها نشان داده است. تبعات این بحث، پدیده
حاشیه نشینی براي کلان شهر هایی نظیر مشهد بوده که در پی آن، هزینه خدمات شهر را افزون و دشواري هاي مدیریتی را نیز

 
دوچندان می سازد. این شهر همین حالا یکی از بزرگ ترین بافت هاي حاشیه اي کشور را داراست. 



رئیس اتاق ایران گفت: اگر امروز بعضی آسیب ها و معضلات اجتماعی نظیر اعتیاد، تکدي گري و...، سیماي شهر هاي ما را مخدوش
کرده، باید یکی از مؤلفه هاي مؤثر بر آن را در بحث اقتصاد جستجو کرد. درحالی که اگر چرخ تولید بچرخد، بساط اشتغال و فعالیت
اقتصادي فراهم باشد و معیشت مردم تأمین گردد، این آسیب ها نیز از پِی آن نقش می بازند. پس اگر سرمایه گذاري و یا برنامه ریزي

مؤثري براي مقابله با معضلات اجتماعی انجام می گیرد، باید یک سمت آن به رشد اقتصاد و تولید، منجر شود.



کمپین انتشارات هارپرکالینز در حمایت از کتابفروشی ها

منبع: کتاب ایرانشماره خبر:  12  |  تاریخ: 1400/07/10

انتشارات انگلیسی هارپرکالینز کمپینی براي حمایت از ناشران مستقل و کتابفروشی هاي این کشور آغاز کرده است .

به گزارش خبرگزاري کتاب ایران (ایبنا) به نقل از بوکسلر، انتشارات انگلیسی هارپرکالینز کمپینی براي حمایت از ناشران
مستقل و کتابفروشی هاي این کشور آغاز کرده است و از ناشران و فعالان صنعت چاپ خواسته از افراد جدید این صنعت حمایت
کنند. در این کمپین با عنوان نوآوران مستقل (Indie Initiative) از ناشران انگلیسی خواسته شده که از نویسندگان تازه کار نیز

 
حمایت شود. 

انتشارات هارپرکالینز اولین بار در سال 1819 تاسیس شد و در ابتدا تنها به چاپ کتاب هاي مذهبی و آموزشی اشتغال داشت؛ ولی
پس از مدتی، به کتاب داستان روي آورد و ازجمله، تقریباً همهٔ داستان هاي آگاتا کریستی و دارن شان را چاپ کرد. امروزه این ناشر
در بخش هاي گسترده اي، از چاپ کتاب کودك گرفته تا کتاب آشپزي و شعر، فعالیت دارد و با بسیاري از نویسندگان بزرگ همکاري

 
می کند. 

هارپرکالینز حمایت از کتابفروشان و ناشران مستقل را موجب رونق بیشتر کتابفروشی و ارتقاي سطح فرهنگ در جامعه عنوان کرده
است و اعتقاد دارد وقتی از این بنگاه هاي کوچک فعال در چاپ کتاب و فروش آن حمایت کند، موجب گسترش و تقویت ساختار و

 
بدنه صنعت چاپ و نشر کتاب در کشور خواهد شد. 

این ناشر انگلیسی در فاز اول پروژه حمایتی خود از کتابفروشان مستقل تخفیف هاي ویژه اي در پائیز سال جاري میلادي براي کتاب
هایش در نظر گرفته و قرار است آنها را در میان کتابفروشان مستقل این کشور توزیع کند. در فاز دوم جوایز نقدي براي افتتاح

کتابفروشی در دوره شیوع کرونا در نظر گرفته است که مبلغ آن از 200 پوند شروع می شود.



مصوبه تسهیل صادرات و واردات ابلاغ شد/ اعزام 120 رایزن تا 1402

منبع: آرمان اقتصاديشماره خبر:  13  |  تاریخ: 1400/07/10

وزیر صمت با بیان اینکه امروز دولت مصوبه تسهیل صادرات و واردات را ابلاغ کرد، گفت: تا سال 1402، 120 رایزن اقتصادي

 
اعزام خواهیم کرد. 

به گزارش آرمان اقتصادي، رضا فاطمی امین امروز در نشست هم اندیشی رؤساي اتاق هاي بازرگانی و جمعی از صادرکنندگان اظهار
کرد: صادرات همواره مهم بوده و در این دوره به دلیل کاهش صادرات نفت بسیار مهم تر بوده است. البته کاهش درآمدهاي ارز

 
خسران است اما فرصت خوبی براي تحرك بخش اقتصادي و توسعه صادرات غیرنفتی محسوب می شود. 

 
وزیر صمت گفت: تنظیم تراز تجاري کشور دیگر بیش از اینکه بر عهده نفت و بانک مرکزي باشد بر عهده صادرکنندگان است. 

وي ادامه داد: 4 سال است که تورم بالاي 25 درصد داریم؛ یعنی قدرت خرید مردم به شدت کاهش یافته و بسیاري از تولیدات به
اندازه کافی تقاضاي داخلی ندارند. از این رو ما باید با لوکوموتیو صادرات اقتصاد کشور را به حرکت درآوریم. باید تقاضاي خارجی وارد

 
شود و بخش مازاد تولید را به حرکت دربیاورد. 

وزیر صمت گفت: نقش دولت در 4 مورد شامل اولویت گذاري، تنظیم گري، تسهیل گري و نظارت است. در دولت باید این 4 وظیفه را
به خوبی انجام دهیم و کار دیگري هم نکنیم. به عنوان مثال هدف گذاري کردیم که 6 ماه دوم سال بعد 5 میلیارد دلار بیشتر از

 
مشابه سال قبلش داشته باشیم. 

وي افزود: براي ما تراز مبلغی و دلاري فقط اهمیت ندارد، اینکه فلان قدر صادرات کنیم کافی نیست، اینکه چه چیزي صادر می کنیم
مهم است. اینکه 13 میلیارد دلار مواد تقریباً خام پتروشیمی و 10 میلیارد دلار فلزات تقریباً خام صادر می کنیم یعنی مثل

 
کشورهایی رفتار می کنیم که نیروي انسانی کم و فقط پول داریم. 

وزیر صمت گفت: باید به تراز اشتغال در تجارت خارجی توجه کنیم. چقدر اشتغال نهفته صادر و چقدر وارد می کنیم؟ چقدر فناوري

 
صادر و وارد می کنیم؟ 

وي افزود: از نگاه وزارت صمت وقتی می گوئیم اولویت گذاري، منظورمان فقط عدد صادرات نیست. یک شاخص پیچیدگی اقتصاد
داریم که می گوید کشورهاي صادرکننده چه نوع کالایی صادر می کنند. رتبه ما در این شاخص بالاي 100 است بعد از 4 سال باید

 
به حدود 40 برسیم؛ یعنی باید کالایی صادر کنیم که کشورهاي کمتري صادر می کنند مانند کالاهاي دانش بنیان. 

فاطمی امین با بیان اینکه صادرات را باید اولویت گذاري کنیم، گفت: با توجه به تنوع مبادي و مبانی اولویت گذاري مهم است. اینکه
فقط به 10 کشور صادرات داریم بسیار خطرناك است. طی یک ماه گذشته جلساتی با اتاق بازرگانی گذاشتیم که صادرات را متنوع و

 
متکثر کنیم. 



وي با تاکید بر اینکه دولت وظیفه تنظیم گري داریم، افزود: امروز معاون اقتصادي رئیس جمهوري مصوبه اي را براي صادرات و

 
واردات ابلاغ کرد. در این مصوبه در یک دوران گذار بخشی از قید و بندهاي صادرات برداشته شده است. 

وزیر صمت گفت: درست است شوك تحریم وارد شد اما باید حداکثر یک سال طول می کشید نه 3 سال. اگر صادرات غیرنفتی ما
گسترش قابل توجهی یابد من اولین کسی هستم که با قید و بندهاي صادرات مخالفت خواهم کرد. باید قواعدي بگذاریم گه منافع
همه کشور را ببینیم. در سال 97 موانعی براي صادرات گذاشتیم که با طولانی شدن آن مخالف هستم از این رو تا پایان سال باید

 
برداریم. 

وي اظهار کرد: ما می گوئیم هر کسی 2 میلیارد دلار صادرات کرد بهتر از کسی است که یک میلیارد دلار صادر کرده است. در حالی

 
که در رتبه بندي باید به نوع کالاي صادر شده توجه کنیم. 

وزیر صمت با بیان اینکه در مصوبه امروز سقف و سابقه را برداشتیم، اظهار کرد: در سال آینده تلاش می کنیم که صادرکننده نمونه را
بر مبناي اینکه به کدام کشورهاي اولویت دار و چه نوع کالایی صادر و وارد کرده که منجر به بهبود تراز اشتغال، آب، انرژي و … باشد

 
رتبه بندي کنیم. قطعاً صادرات تجهیزات پزشکی مهم تر از صادرات سیمان است. 

وي افزود: همچنین بعد از قاعده گذاري باید به فعالان براي تسهیل مسیر کمک کنیم. هم اکنون 6 رایزن اقتصادي داریم و در سال

 
1401، 60 رایزن و در سال 1402، 120 رایزن خواهیم داشت. 

وزیر صمت گفت: مسائل بخش خصوصی مسائل دولت است. امیدواریم در نیمه دوم سال تمام مسائل و چالش ها را حل کنیم. در

 
مرحله آخر نیز نظارت را انجام می دهیم که در بدنه دولت هماهنگی خوبی وجود دارد. 

 
وي افزود: دولت به دیپلماسی اقتصادي توجه دارد. در این راستا با وزارت امور خارجه برنامه اي را تنظیم خواهیم کرد. 

وزیر صمت گفت: برنامه هایی که براي صادرات باید تنظیم شود برنامه هاي بخش خصوصی و ذي نفعان هر بخش است نه برنامه

 
دولت. از یک ماه گذشته جلساتی بین سازمان توسعه تجارت و اتاق بازرگانی براي رد و بدل مسائل برگزار شد. 

وي تاکید کرد: حداکثر ظرف یک ماه آینده برنامه هاي صادرکنندگان را داشته باشیم. یعنی اگر گفتیم امسال بیشتر از سال قبل 5
میلیارد دلار صادرات داشته باشیم و … باید برنامه صادرکنندگان شامل اهداف، ظرفیت ها و الزام ها اعلام شود.



بانوان مددجوي دیروز، کارآفرینان توانمند امروز

منبع: جوان آنلاینشماره خبر:  14  |  تاریخ: 1400/07/10

بانوي مددجوي اصفهانی فعل خواستن را صرف کرده و با ایجاد اشتغال براي 4 نفر دیگر، توانسته است در حوزه خدماتی،
کارآفرینی کند.

به گزارش سعید عرفان منش خبرنگار جوان انلاین اصفهان به نقل از روابط عمومی و اطلاع رسانی کمیته امداد، قربانعلی
عباسیان رئیس کمیته امداد امام خمینی (ره) منطقه دو اصفهان از راه اندازي کارواش توسط یکی از مددجویان تحت پوشش خبر داد
و بیان داشت: این کارواش به همت یک بانوي مددجو با دریافت 50 میلیون تومان تسهیلات، راه اندازي و 4 نفر دیگر نیز مشغول به

 
کار شدند. 

عباسیان ادامه داد: یکی دیگر از بانوان مددجوي اصفهانی نیز پس از تکمیل تحصیلات آکادمیک در مقطع کارشناسی ارشد، با حمایت

 
کمیته امداد این منطقه توانست، با راه اندازي یک واحد آموزش زبان انگلیسی، بستر مناسبی براي اشتغال 2 نفر دیگر را ایجاد کند. 

وي افزود: مددجوي کارآفرین با دریافت تسهیلات اشتغالزایی به مبلغ 50 میلیون تومان موفق به راه اندازي آموزشگاه زباندرواحد

 
آموزشی فرهنگسراي مهر، شده است. 

رئیس کمیته امداد منطقه 2 اصفهان با بیان اینکه یکی از رویکرد ها و راهبرد هاي اساسی این نهاد، همواره خروج تدریجی خانوار
هاي تحت پوشش در قالب ایجاد طرح هاي اشتغالزایی و خودکفایی است، گفت: در کنار یاري رسانی به نیازمندان و مددجویان ایجاد

 
فرصت هاي شغلی و خودکفایی خانواده هاي تحت پوشش با ارائه تسهیلات قرض الحسنه از مهمترین برنامه هاست. 

وي در پایان بیان داشت: از ابتداي سال تا کنون در منطقه 2 اصفهان، 113 نفر به بانکها و قرض الحسنه ها معرفی و 40 نفر توانسته
اند از این تسهیلات بهره مند شوند.



تدوین استاندارد آموزش شایستگی تعمیر تور صیادي براي نخستین بار در

گلستان

منبع: ایسناشماره خبر:  15  |  تاریخ: 1400/07/10

مدیر مرکز کارآفرینی دانشگاه علوم کشاورزي و منابع طبیعی گرگان از تدوین استاندارد آموزش شایستگی تعمیر تور صیادي
در گروه شغلی امور شیلات و آبزي پروري توسط عضو هیات علمی این دانشگاه خبرداد.

محمدشریف شریف زاده در گفت وگو با ایسنا اظهار کرد:
در راستاي مشارکت دانشگاه ها در توسعه نظام آموزش
مهارتی کشور، براي نخستین بار استاندارد آموزش
شایستگی تعمیر تور صیادي در گروه شغلی امور شیلات و
آبزي پروري توسط دکتر «سعید گرگین» عضو هیات
علمی دانشگاه علوم کشاورزي و منابع طبیعی گرگان با
همکاري گروهی از مربیان و کارشناسان از شیلات استان و

 
فنی و حرفه اي گلستان تدوین شد. 

وي خاطرنشان کرد: این اقدام نوعی پتنت آموزشی مهارتی

 
به شمار می رود و می تواند زمینه ساز ترجمان دانش و فناوري پیشرفته دانشگاهی به دوره هاي مهارتی اشتغال آفرین باشد. 

شریف زاده بیان کرد: چنین همکاري هاي مشارکتی موجب توسعه شبکه مهارت آموزي کشور به صورتی دانش محور با همکاري

 
دست اندرکاران مختلف خواهد شد. 

وي گفت: براي تکمیل زنجیره مهارت آموزي مقرر شده دانشگاه با همکاري اداره کل آموزش هاي فنی و حرفه اي نسبت به تجهیز

 
کارگاه مهارت آموزي براي استاندارد فوق اقدام کند. 

مدیر مرکز کارآفرینی دانشگاه علوم کشاورزي و منابع طبیعی گرگان تأکید کرد: تداوم و تکرار این اقدامات می تواند زمینه ساز ارتقاي

 
نظام مهارت آموزي کشور باشد. 

انتهاي پیام



افزایش سالمندان مجرد و مطلقه در آینده نزدیک

منبع: 55 آنلاینشماره خبر:  16  |  تاریخ: 1400/07/10

رئیس دبیرخانه شوراي ملی سالمندان با تاکید بر لزوم تشکیل مهدهاي سالمندي گفت: ضرورت دارد زیرساخت هایی براي
رفاه جمعیت سالمندي از جمله تشکیل مهدهاي سالمندي و مراکز روزانه، تشکیل شود و توسعه یابد تا سالمندان در ساعات

کاري که فرزندان آنها به محل کار می روند، به این مراکز مراجعه کنند.

رئیس دبیرخانه شوراي ملی سالمندان با تاکید بر لزوم تشکیل مهدهاي سالمندي گفت: ضرورت دارد زیرساخت هایی براي رفاه
جمعیت سالمندي از جمله تشکیل مهدهاي سالمندي و مراکز روزانه، تشکیل شود و توسعه یابد تا سالمندان در ساعات کاري که

 
فرزندان آنها به محل کار می روند، به این مراکز مراجعه کنند. 

حسام الدین علامه روز شنبه به مناسب هفته ملی سالمند - 6 تا
12 مهر - افزود: سالمندان در مراکز و مهدهاي سالمندي می
توانند خدمات غربالگري، تفریحی، شناخت حافظه ذهنی، مراقبت

 
هاي حوزه سلامت، کارآفرینی و فعالیت اجتماعی دریافت کنند. 

وي ادامه داد: اگر این سال ها مقدمات تشکیل این زیرساخت ها
فراهم نشود با توجه به رشد جمعیت سالمندي، امر مراقبت و
نگهداري سالمندان طی دو دهه آینده دچار بحران جدي می

 
شود. 

 
شتاب شدید سالمندي ایران در جهان منحصر به فرد است 

رئیس دبیرخانه شوراي ملی سالمندان با اشاره به ابلاغ سند ملی سالمند در 31 شهریور سال 1399 به دستگاه هاي اجرایی گفت: در
بودجه 1400 سهمی براي این دبیرخانه اختصاص یافت تا بتوانیم برنامه اقدام براي عملیاتی شدن این سند که شامل تدوین نظام
پایش و ارزشیابی این سند، شاخص بندي و اولویت بندي و تدوین فرمت نگارش برنامه اختصاص دستگاهی را تدوین کنیم و
امیدواریم منجر به برنامه هایی شود که سازمان برنامه و بودجه به صورت سالانه در بحث بودجه ریزي برنامه هاي عملیاتی کشور به

 
آنها توجه ویژه کند. 

علامه افزود: واقعیت این است که شتاب شدید سالمندي ایران در جهان منحصر به فرد است به طوریکه در مدت 23 سال از سال

 
1398 تا 1421 نسبت جمعیت سالمندي از 10 به 20 درصد کل جمعیت می رسد و دو برابر می شود. 

وي ادامه داد: پس از آن نیز شیب جمعیت سالمندي ادامه پیدا می کند و در سال 1435 جمعیت سالمندي ما بالغ بر یک سوم



 
جمعیت کشور می شود. 

 
شکل گیري شیب تند سالمندان مجرد و مطلقه طی 2 دهه آینده 

رئیس دبیرخانه شوراي ملی سالمندان اظهار داشت: متاسفانه در کنار تغییر جمعیتی منحصر به فرد جمعیت سالمندي در کشور،
شاهد تغییرات کیفی در پدیده سالمندي نیز خواهیم بود به طورمثال آمار بالاي تجرد قطعی در سنین جوانی و و میانسالی طی دو
دهه آینده بیش از 10 برابر آمار کنونی تجرد قطعی خواهد بود یا آمار بالاي طلاق در جوانی و میانسالی کنونی که دو دهه آینده وارد
سالمندي می شود یا افراد بدون فرزند که به خاطر تغییر وضع زندگی یا ناباروري، فرزند ندارند یا فردي که دچار بعد کم خانوار

 
هستند. 

علامه ادامه داد: این تغییرات در کنار تغییر سبک زندگی که از خانواده هاي گسترده و شبکه فامیلی به خانواده هاي هسته اي و
کوچک و زندگی آپارتمان نشینی در شهرهاي بزرگ متمایل شدیم و کوچک شدن خانه ها و کم شدن درآمد خانواده ها در سال هاي
اخیر باعث بروز مشکلات در امر معیشت شده، در سال هاي آینده منجر به افزایش سالمندان تنها به ویژه سالمندان زن تنها از نظر

 
سکنی و بی همسري خواهد شد. 

وي اضافه کرد: اگر بخواهیم با توجه به فرهنگ غنی ایرانی، سالمندان را در خانه نگهداري کنیم نیاز به تعریف بیمه جدید مراقبت
طولانی مدت، آموزش خودمراقبتی، آموزش نگهداري از سالمند به خانواده و مراقبان غیررسمی سالمند در خانواده و ارائه مشاوره هاي

 
لازم در مورد سبک زندگی به سالمندان داریم. 

علامه، خدمات آنلاین و هوشمند به سالمندان، خدمات داوطلبانه به سالمندان در محله، توسعه سمن هاي سالمندي و زیرساخت
هایی مانند مراکز روزانه و مهدهاي سالمندي را از دیگر نیازهاي جمعیت سالمند برشمرد و گفت: درصورت بی توجهی به این موارد،

 
کشور در آینده با بحران سالمندي مواجه خواهد شد. 

رئیس دبیرخانه شوراي ملی سالمندان با اشاره به صندوق هاي بازنشستگی، خاطرنشان کرد: سن میانگین بازنشستگی در کشور 53

 
سال و سن امید به زندگی 83 سال است یعنی 30 سال سال هاي بازنشستگی داریم که باید حقوق بازنشستگی به آنها پرداخت شود. 

علامه افزود: از سوي دیگر مطالبه گري خدمات بیمه پایه و خدمات گردشگري و رفاهی به خاطر افزایش سواد جمعیت سالمندي
افزایش می یابد بنابراین صندوق هاي بازنشستگی باید از نظر سرمایه گذاري تقویت شوند و هم خدمات به سالمندان باید در دسترس

آنها قرار گیرد و براي آنها مناسب سازي شود.



حق آبه لنده باید مشخص شود/ لزوم استقرار دائم بالگرد اطفاي حریق/ مردم

از دولت سیزدهم انتظارات ویژه اي دارند/ طرح اتصال لنده_ تشان و محور

ملی پاتاوه_ دهدشت مطالبه جدي مردم است

منبع: برنا نیوزشماره خبر:  17  |  تاریخ: 1400/07/10

مسئول دفتر نماینده مردم شهرستان هاي کهگیلویه، لنده، چرام و بهمئی در مجلس شوراي اسلامی ضمن اشاره به مشکلات
مردم شهرستان لنده، گفت: مردم از دولت سیزدهم به عنوان یک دولت انقلابی انتظارت ویژه اي دارند و همه باید براي پاسخ

مثبت به خواسته هاي به حق مردم تلاش کنیم.

مسئول دفتر نماینده مردم کهگیلویه بزرگ در مجلس
شوراي اسلامی: حق آبه لنده باید مشخص شود/ لزوم
استقرار دائم بالگرد اطفاي حریق/ مردم از دولت سیزدهم
انتظارات ویژه اي دارند/ طرح اتصال لنده_ تشان و محور
ملی پاتاوه_ دهدشت مطالبه جدي مردم است مسئول
دفتر نماینده مردم شهرستان هاي کهگیلویه، لنده، چرام و
بهمئی در مجلس شوراي اسلامی ضمن اشاره به مشکلات
مردم شهرستان لنده، گفت: مردم از دولت سیزدهم به
عنوان یک دولت انقلابی انتظارت ویژه اي دارند و همه باید
براي پاسخ مثبت به خواسته هاي به حق مردم تلاش کنیم.

به گزارش خبرگزاري برنا از استان کهگیلویه و بویراحمد؛نشست شوراي اداري شهرستان لنده با حضور سید رضا فاطمی امین وزیر

 
صنعت، معدن و تجارت که به عنوان نماینده ویژه دولت به این شهرستان سفر کرد برگزار شد. 

سید امیر عباس هاشمی ضمن خیر مقدم و خوش آمدگویی به مقام ارشد وزارت صمت در این نشست، اظهار داشت: خدمات و
اقدامات جمهوري اسلامی نباید سیاه نمایی شود چرا که در ادوار و دولت هاي مختلف کارهاي بسیاري براي رشد شهرستان لنده انجام

 
شد. 

مسئول دفتر نماینده مردم کهگیلویه بزرگ در مجلس شوراي اسلامی با تاکید بر اینکه دستاوردهاي نظام در این شهرستان نباید زیر
سوال برود، گفت: به طور قطع اقدامات خوبی انجام شد اما با نقطه مطلوب از دیدگاه مردم و ما به عنوان نماینده مردم فاصله دارد و

 
باید با تلاش مضاعف کارهاي بیشتري انجام شود. 

وي با اشاره به اینکه آبرسانی و آب شرب شهرستان لنده یکی از دغدغه هاي اساسی مردم این منطقه است، گفت: حتما باید حق آبه
شهرستان لنده از سدهاي مختلفی که در منطقه وجود دارد یا احداث خواهد شد، مشخص شود تا مردم بدانند که چه تخصیصی به

 
دست آنها خواهد رسید. 



 
هاشمی، بیان کرد: از دیگر مطالبات مردم این منطقه موضوع تونل انتقال آب از چشمه هاي موگرمون به شهر لنده است. 

وي با تاکید بر اینکه نماینده مردم در مجلس هر دو بحث تخصیص و انتقال آب را تاکنون با جدیت پیگیري کرده است، بیان کرد:
نباید بگوئیم اینترنت و فضاي مجازي چرا که در حال حاضر فضاي مجازي همان فضاي واقعی جامعه است و می طلبد دولت براي

 
اینترنت دار کردن روستاها و حتی برخی نقاط شهري اهتمام جدي داشته باشد. 

هاشمی، افزود: هرگز پذیرفتنی نیست که یک دانش آموز روستایی براي استفاده از نرم افزار شاد و شرکت در کلاس هاي آنلاین از تپه

 
ها و  کوه ها بالا برود در صورتی که ممکن است خدایی ناکرده مشکلاتی برایش به وجود بیاید. 

وي، اظهار داشت: حتی مواردي داشتیم که برخی از افراد از بالاي تپه ها و بلندي ها سقوط کردند و مشکلات جسمی و گاهاً جانی

 
براي مردم به وجود آمده است. 

هاشمی، ابراز کرد: یکی دیگر از  مطالبات و خواسته به حق مردم این منطقه احداث فرهنگ سرا است که دغدغه جدي نسل جوان،

 
هنرمندان و فرهنگ دوستان این شهرستان است که به صورت مستمر  از طریق نماینده و دفتر پیگیري می کردند. 

وي با اشاره به اینکه فرهنگ سرا نیازمند تخصیص اعتبار مناسب از سوي دولت است تا به بهره برداري برسد، عنوان کرد: این مهم

 
یکی از دغدغه هنرمندان لنده اي است چرا که حرف هاي جدي براي گفتن در بحث نمایش و تعزیه در سطح استان و کشور دارند. 

 
هاشمی همچنین ضمن بازدید از محور لنده_ تشان، گفت: روي نقشه مشخصات جاده براي وزیرصمت تشریح شد. 

وي بر ضرورت احداث جاده دسترسی براي فسفات قیام (کوه ریش) تاکید کرد و افزود: خیلی از سرمایه گذاران مشتاق سرمایه گذاري

 
در این حوزه هستند اما چون جاده دسترسی در این محدوده وجود ندارد تاکنون اقدام خاصی صورت نگرفت. 

مسئول دفتر نماینده مردم کهگیلویه بزرگ در مجلس از انعقاد تفاهم نامه صورت جلسات لازم با شرکت ایمیدرو با پیگیري هاي
مصرانه  و مستمر نماینده مردم در مجلس خبر داد و گفت: ما خواهان اجرایی شدن این تفاهم نامه بودیم اما باید ایمیدرو سهم

 
خودش را هرچه زودتر تخصیص دهد تا این کار استارت بخورد. 

 
ضرورت انعقاد تفاهم نامه بین بانک سپه و وزارت نیرو براي عملیاتی شدن نیروگاه 500 مگاواتی   

وي، اظهار داشت: نیروگاه سیکل ترکیبی 500 مگاواتی یکی دیگر از موارد مطرح شده بود که نماینده مردم به خاطر رفع مشکلات

 
بعدي و بحث انرژي در حوزه انتخابیه شهرستان لنده با بانک سپه وارد مذاکره شده و مذاکره جدي داشت. 

هاشمی، عنوان کرد: با مشارکت شرکت سرمایه گذاري امید و شرکت انرژي تابان هور که زیر مجموعه سرمایه گذاري امید است این

 
مهم عملیاتی می شود. 

وي، ابراز کرد: این تفاهم نامه باید بین بانک سپه و شرکت سرمایه گذاري امید با وزارت نیرو منعقد شود که این نیروگاه هم استارت

 
بخورد و بخشی از مشکلات حوزه برق و انرژي منطقه و بحث اشتغال تا حدودي حل شود.  



هاشمی همچنین از عملکرد بنیاد علوي در شهرستان لنده قدردانی کرد و گفت: این نهاد که یکی از دستگاه ها و مراکز خدمات رسان

 
نظام جمهوري اسلامی است مدتی در شهرستان لنده مستقر هست. 

وي، بیان کرد: باتوجه به اینکه بنیاد علوي 50 درصد از اعتبار این پروژه ها را تامین می کند دستگاه هاي اجرایی نیز براي مشارکت
در پروژه ها باید سهم خودشان را تخصیص دهند اما متاسفانه گاها پیش می آید دستگاه اجرایی به اسم کمبود اعتبار و عدم تخصیص

 
بودجه لازم ملی استانی و سایر ردیف ها از این مهم سرباز می زند . 

هاشمی، عنوان کرد:برخی دستگاه ها تاکنون سهم خود را در پروژه ها اعمال نکردند و همین عامل موجب طولانی شدن عملیات

 
اجرایی و مستهلک شدن برخی سازه ها می شود که آسیب جدي به بیت المال و بودجه هاي جاري کشور می زند. 

مسئول دفتر نماینده مردم کهگیلویه بزرگ در مجلس در بخش دیگري از سخنانش بر ضرورت استقرار بالگرد در این منطقه براي
مقابله با حوادث احتمالی و جدي باتوجه به سخت گذر و کوهستانی بودن بسیاري از مناطق شهرستان تاکید کرد و گفت: چندین سال
است که وقوع آتش سوزي هاي متعدد در منطقه، محیط زیست و حیات وحش را هدف قرار می دهد و خطرات جدي به وجود آورده

 
است و در هنگام نیاز  درخواست بالگرد باید از استان هاي مجاور باشد. 

وي با بیان اینکه در این مواقع آتش سوزي خسارات جدي وارد می کند، اظهار داشت: ما سال ها است که شاهد سناریوي تلخی در

 
این مناطق هستیم و اعزام بالگردها مثل نوش دارو بعد از مرگ سهراب است که دیگر همه چیز از بین رفته است. 

 
هاشمی خواستار توجه جدي دولت جهت تامین بالگرد براي استان و شهرستان لنده شد. 

وي در بخش دیگري از صحبت هایش در خصوص تامین اعتبار جاده تشان به لنده نیز اشاره کرد و گفت: از دیگر موارد مطرح شده
اتصال جاده پاتاوه دهدشت از مسیر تراب بود که قطعه نخست آن با مشارکت بنیاد علوي انجام شده است و ساخت پل مراحل نهایی
را می گذراند که می طلبد قطعه دوم که اتصال به خود لنده است و بعد از آن به تشان مد نظر باشد و انتظار می رود در نشست هیئت

 
دولت مطرح شود تا یک تصمیم گیري جدي براي آن گرفته شود. 

هاشمی، اظهار داشت: در هر صورت مردم آن چیزي که از دولت آقاي رئیسی به عنوان یک دولت انقلابی مطالبه می کنند بر اثر
شعارهایی است که آقاي رئیسی و هیئت دولت وي چه در زمان انتخابات و چه در ایام راي اعتماد به نمایندگان دادند و بر آن اساس

 
انتظارات ویژه اي دارند. 

 
وي، بیان کرد: اکنون نمایندگان مجلس، هیئت دولت و همه باید تلاش کنند تا امیدواري مردم به آینده بیشتر شود. 

هاشمی در بخش دیگري از سخنانش، عنوان کرد: درخصوص احداث دو جاده عشایري "موگرمون_کوه سیاه_دلی مهرجان و مسیر
عشایري روستاي مونه_کوه سفید" علی رغم تذکرات جدي نماینده و پیگیري ها تاکنون عملیاتی نشد و به رغم اینکه بنیاد علوي
براي مشارکت در این پروژه ها اعلام آمادگی کرد و حتی اعتبار مورد نیاز را نیز تخصیص داد ولی چون برخی دستگاه هاي دیگر تعلل
کردند این کار عملیاتی نشد که می توانست در بحث پدافند غیر عامل این جاده هاي دسترسی کمک شایانی به حفظ محیط زیست،

 
منابع طبیعی و حیات وحش باشد. 

وي در پایان با بیان اینکه مسائل زیادي از جمله آبرسانی و گازرسانی به روستاها و بهسازي راه هاي روستایی نیز وجود دارد، اظهار



داشت: این موارد توسط حجت الاسلام سید محمد موحد نماینده مردم شهرستان هاي کهگیلویه، چرام، لنده و بهمئی در مجلس طی
مکاتبات جداگانه اي به رئیس جمهور و وزرا انعکاس داده شد و همچنین در نشست شوراي اداري نیز به صورت مفصل توسط ایشان

طرح موضوع شد.



آلومینیوم جنوب لامرد در حوزه مسوولیت هاي اجتماعی عمل گرا خواهد بود

منبع: برنا نیوزشماره خبر:  18  |  تاریخ: 1400/07/10

مدیرعامل مجتمع صنایع آلومینیوم جنوب گفت: آلومینیوم جنوب لامرد در حوزه مسوولیت هاي اجتماعی عمل گرا خواهد
بود.

مدیرعامل مجتمع صنایع آلومینیوم جنوب: آلومینیوم
جنوب لامرد در حوزه مسوولیت هاي اجتماعی عمل گرا
خواهد بود مدیرعامل مجتمع صنایع آلومینیوم جنوب
گفت: آلومینیوم جنوب لامرد در حوزه مسوولیت هاي

 
اجتماعی عمل گرا خواهد بود. 

به گزارش خبرنگار برنا از شهرستان لامرد؛ مهدي
زحمتکش در جریان بازدید حجت الاسلام حسین زاده امام جمعه لامرد از این مجموعه، توجه به مسوولیت هاي اجتماعی را براي این
مجموعه صنعتی مهم برشمرده و گفت: مسوولیت هاي اجتماعی جز دغدغه هاي اصلی ماست و قطعا به آن عمل خواهیم کرد و قطعا

 
اقدامات خوبی در این زمینه اتفاق خواهد افتاد. 

وي افزود: اگر قرار باشد که یک بنگاه اقتصادي به مسوولیت هاي اجتماعی در حوزه محل فعالیت خود عمل نکند، این بنگاه اقتصادي

 
نخواهد بود  بلکه یک درد اقتصادي خواهد بود. 

در ادامه امام جمعه لامرد ضمن تبریک انتصاب مهندس زحمتکش به عنوان مدیرعامل مجتمع صنایع آلومینیوم جنوب، از خدمات و
تلاش هاي ارزشمند وي در چند مدت اخیر تقدیر و تشکر کرد و افزود: مجتمع صنایع آلومینیوم جنوب یکی از افتخارات بزرگ

 
صنعت کشور عزیزمان ایران اسلامی است. 

حجت الاسلام علی حسین زاده با اشاره به مرارت ها و سختی هایی که مردم شهرستان لامرد در دهه هاي گذشته در کشورهاي حوزه
خلیج فارس براي امرار معاش متحمل شدند اظهارداشت: خداوند بزرگ، گنج هاي عظیمی را در دل این سرزمین خدایی قرار داده
است و امروز به برکت نظام مقدس جمهوري اسلامی، این نعمت هاي بزرگ در حال کشف و بهره برداري است، پس این کم ترین
توقع و انتظار است که مردم نجیب، صبور و انقلابی این دیار از آثار و برکات این نعمات خصوصا در بحث اشتغال جوانان بهره مند

 
شوند. 

رئیس شوراي فرهنگ عمومی شهرستان لامرد، مجتمع صنایع آلومینیوم جنوب را از افتخارات بزرگ صنعت برشمرده و با اشاره به
لزوم عمل به مسوولیت هاي اجتماعی در حوزه هاي مختلف افزود: صنایع، شرکت ها و کارخانجات عظیم  و بزرگی که در منطقه

احداث و مستقر شده اند، لازم است به مسوولیت هاي اجتماعی خود عمل کنند.



امنیت و عزت امروز کشور مرهون خون شهدا و رشادت ایثارگران است

منبع: برنا نیوزشماره خبر:  19  |  تاریخ: 1400/07/10

مدیرکارخانه کاوش در شهر صنعتی البرز گفت: امنیت و عزت امروز ایران اسلامی مرهون خون شهدا و ایثار رزمندگان است و
تولیدکنندگان با تلاش شبانه روزي در مسیر رونق اقتصادي قدردان این ارزشها هستند.

 
 

مدیرکارخانه کاوش: امنیت و عزت امروز کشور مرهون خون شهدا و رشادت ایثارگران است مدیرکارخانه کاوش در شهر صنعتی البرز
گفت: امنیت و عزت امروز ایران اسلامی مرهون خون شهدا و ایثار رزمندگان است و تولیدکنندگان با تلاش شبانه روزي در مسیر

 
رونق اقتصادي قدردان این ارزشها هستند. 

به گزارش خبرگزاري برنا از قزوین؛ مراسم گرامیداشت هفته دفاع مقدس روز شنبه با حضور محمد حسینی معاون پارلمانی رئیس
جمهور، هدایت االله جمالی پور استاندار، سردار عبداالله عراقی از فرماندهان دفاع مقدس، حجت الاسلام حسینی نماینده اسبق مجلس
شوراي اسلامی، حجت الاسلام رضوانی امام جمعه بویین زهرا و محمد نصیري فرماندار شهرستان البرز، نامداري مدیرعامل، گیلک
مدیر کارخانه و مرتضوي عضو هیئت مدیره شرکات کاوش و جمعی از کارگران در شرکت توسعه اندیشان اطلس(کاوش) در شهر

 
صنعتی البرز برگزار شد. 

ناصر گیلک مدیر کارخانه کاوش در این مراسم اظهارداشت:شهدا با نثار خون خود از آب و خاك و ناموس کشور دفاع کردند و موجب
عزت و افتخار کشور شدند و امنیت امروز هم مرهون ایثار آنهاست لذا رسالت خود می دانیم در مناسبت هاي مختلف از آنها تجلیل

 
کرده و قدردان رشادت ها و از خودگذشتگی این افتخارآفرینان باشیم. 



 
 

گیلک تصریح کرد: به اذعان مسئولان ارشد کشور امروز همه ما در جنگ اقتصادي هستیم و سربازان و فرماندهان این نبرد همین

 
تولیدکنندگان، کارآفرینان و کارگران هستند که با تحمل سختی هاي فراوان تلاش می کنند تا چرخ اقتصاد از حرکت باز نایستد. 

وي گفت: مهندسان، مدیران و کارگران شرکت کاوش با احساس مسئولیت در شرایط حساس کنونی به صورت شبانه روزي در تولید
نقش آفرین بوده اند و در کنار تولیدات اصلی کارخانه، با تغییر خط تولید نیز توانستیم در دوران کرونا با تولید کپسول اکسیژن این

 
نیاز مهم درمانی بیمارستانها را تامین کنیم و این ظرفیت همچنان براي تولید این محصول وجود دارد. 

 
 

مدیر کارخانه کاوش اضافه کرد: در این کارخانه سالانه 150 هزار عدد انواع کپسول هاي CNG براي نصب در خودروها تولید می
شود و آمادگی داریم در طراحی و تولید کپسول هاي CNG خودروهاي سنگین از جمله کامیونت و تریلر هم وارد خط تولید شویم تا

 
زمینه صرفه جویی در مصرف سوخت گازوئیل، صادرات و ارز آوري این محصول نیز مهیا شود. 

وي اظهارداشت: در حال حاضر 150د نفر در این واحد صنعتی مشغول کار هستند و در صورت حمایت جدي دولت از این واحد و
تامین مواد اولیه و پرداخت تسهیلات کم بهره، قادریم ضمن ایجاد اشتغال براي 70 نیروي جدید به افزایش تولید و رونق اقتصادي

 
استان هم کمک کنیم. 



 
 

در ادامه معاون پارلمانی رئیس جمهور و استاندار قزوین از قسمت هاي مختلف کارخانه کاوش و تولید کپسول هاي CNG در این

 
واحد صنعتی بازدید کردند. 

 
وبگردي 

 
ناصر گیلک واحد صنعتی قزوین 

 
لینک کوتاه : کپی شد 

 
با دوستان خود به اشتراك بگذارید: 

 
دیدگاه تان را بنویسید نام شما رایانامه 

 
دیدگاه خود را اینجا بنویسید: ارسال دیدگاه 

ویژه برنا 1400/07/10 12:09 عمدتا مشکل ما در حوزه بوروکراسی است/ سفرهاي استانی فارغ از تشریفات به مردم احساس آرامش

 
می دهد 

1 1400/07/10 11:55 حدود 5 هزار و 200 نقطه حادثه خیز در کشور داریم/ فعالیت مراکز تعویض پلاك با 50 درصد ظرفیت/ تردد

 
شبانه همچنان پابرجاست 

 
2 1400/07/10 11:53 ایران باید با کره جنوبی اتمام حجت کند/ باید با دیپلماسی قوي تري با کره جنوبی برخورد کنیم 

3 1400/07/10 06:38 چرایی وارد نشدن واکسن فایزر به کشور از زبان سخنگوي ستاد ملی مبارزه با کرونا/ معلمانی که واکسن نمی

 
زنند هر دو روز تست PCR بیاورند/ داروي قارچ سیاه به میزان کافی داریم 

4 1400/07/10 06:34 اینکه احزاب فقط در زمان انتخابات دور هم جمع شوند و دعوا کنند درست نیست/ دولت و نهادها کمک

 
کنند چند حزب قوي داشته باشیم/ احزاب از قبل کار نکرده اند و آموزش ندیده اند 

 
5 1400/07/10 06:24 این پرسپولیس، الهلال را حذف خواهد کرد/ اسدي از هوش بالایی برخوردار است 

6 1400/07/10 06:21 دشمنان تلاش دارند بر شیپور ناامیدي و یاس بدمند/ گاهی ما عمق مشکلات را ندیدیم و براساس گزارش ها،

 
برنامه ریزي می کنیم/ افزایش ضریب امید از مزیت هاي سفر استانی رئیس جمهور است 

7 1400/07/10 06:10 بررسی طرح صیانت از کاربران فضاي مجازي در کمیسیون مشترك/ رویکرد ما عدم فیلترینگ و شفافیت

 
فضاي مجازي است 

8 1400/07/10 05:38 روش زاکانی براي پرداخت بدهی وحشتناك شهرداري/ پروژه هاي خیلی بزرگ را در شهر اجرا می کنیم/

 
بررسی اولویت هاي اجراي پروژه هاي شهري طی هفته آینده 



9 1400/07/10 00:30 دوومیدانی کاران در رقابت هاي آسیاي میانه فراتر از انتظار ظاهر شدند/ حدادي می تواند بازهم طلاي بازي

 
هاي آسیایی را در هانگژو تکرار کند 

10 1400/07/10 00:10 وزیر ورزش و جوانان انتخاب بسیار خوبی را انجام داد/ آجرلو قطعا در استقلال موفق می شود/ جانشین

 
قایدي در ایران وجود ندارد 

11 1400/07/09 14:04 مشکلی در بازگشت زائران اربعین به شهرشان نداریم/ اجراي محدودیت هاي تردد بین شهري به صورت

 
مکانیزه 

12



25 هزار تن انار از مرودشت برداشت می شود

منبع: تابناكشماره خبر:  20  |  تاریخ: 1400/07/10

 
25 هزار تن انار از مرودشت برداشت می شود 

مدیر جهاد کشاورزي مرودشت از آغاز برداشت انار در این شهرستان خبر داد و گفت: پیش بینی می شود 25 هزار 500 تن انار از

 
انواع شیرین، ملس و میخوش در این شهرستان تولید و روانه بازار شود. 

تابناك فارس به نقل از ایسنا: کاووس همتی شنبه 10 مهر به خبرنگاران گفت: برداشت انار از سطح 850 هکتار باغ در این شهرستان
از شهریورماه با برداشت رقم شیرین شهوار آغاز و تا آبان ماه با برداشت رقم محلی "زرده انار" بریت، رباب و سیاه دارویی به پایان می

 
رسد. 

او با بیان اینکه عمده انار تولیدي متعلق به شهر فاروق از توابع این شهرستان است، عنوان کرد: ارقام "زرده انار" و شیرین شهوار

 
فاروق شهرت ملی دارد و کیفیت انار و بیشینه تاریخی شهر فاروق موجبات رونق گردشگري در این منطقه را فراهم کرده است. 

این مقام مسئول با بیان اینکه انار تولیدي در این شهرستان اغلب به شیوه سنتی به منظور تامین انار در زمستان ذخیره می شود،

 
افزود: مابقی محصول، علاوه بر تامین نیاز محلی و استفاده براي رب، ترشی و سرکه، به استان هاي دیگر ثنیز ارسال می شود. 

همتی با بیان اینکه کشت ارقام جدید رباب و واندرفول مورد حمایت واقع می شوند و تسهیلات و یارانه نهال دریافت می کنند، افزود:

 
این ارقام نسبت به کرم گلوگاه و آفتاب سوختگی مقاوم و به خاط پوست ضخیم و کیفیت بالا براي صادرات مناسب هستند. 

مدیر جهاد کشاورزي مرودشت یادآور شد: برداشت انار در این شهرستان براي بیش از هزار نفر اشتغال موقت ایجاد کرده است.






















































